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Abstract (en)
The present invention relates to a storage system with adjacent lockers having a microprocessor device. The system is characterised in that the
microprocessor device (12) is connected to a display device (8) and to a keyboard (10) enabling the user to compose a personal secret code
transmitted to the microprocessor device (12) which controls the locking of the door lock of the selected locker, this code being stored in a memory
(16, 17) of the microprocessor device (12) for the entire period of occupation of the selected locker. The present invention is used particularly for left-
luggage deposits in stations, airports, hypermarkets or sports clubs. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne un systeme de rangement a casiers adjacents a dispositif & microprocesseur. Le systéme est caractérisé en ce que
le dispositif a microprocesseur (12) est relié a un dispositif d'affichage (8) et a un clavier a touches (10) permettant a I'utilisateur de composer un
code secret personnel transmis au dispositif @ microprocesseur (12) qui commande le verrouillage de la serrure de la porte du casier choisi, ce code
étant mémorisé dans une mémoire (16 ; 17) du dispositif a microprocesseur (12) pendant toute la durée d'occupation du casier choisi. La présente
invention trouve application notamment pour les consignes a bagages dans des gares, des aéroports, des grandes surfaces ou des clubs sportifs.
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